
P R O T O K Ó Ł nr XXXIX/06 
z sesji Rady Gminy i Miasta w Bogatyni 

z dnia 10 października 2006r. 
 
Obecni radni wg listy obecności, która jest załącznikiem nr 1 do protokołu. 

 

Nieobecni radni:  

Krystyna Dudziak – Piwowarska 

Edmund Nych 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy i Miasta w Bogatyni Henryk Boruta. 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bogatyni w Bogatyni                

w godzinach od 9.00 do 10.00. 

 
W sesji uczestniczyli: 
Gerard Świstulski  - Burmistrz Miasta i Gminy, 

Krzysztof Wietrzykowski  - Zastępca Burmistrza ds. Inwestycji 

Bogumiła Wysocka  - Skarbnik Gminy, 

Krystyna Jakszycka   - Sekretarz Gminy, 

Piotr Janukowicz   - Radca prawny, 

Kazimierz Kiszycki   - Radca prawny, 

Mirosław Drozd  - Radca prawny 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2, 

oraz przedstawiciele gminnych jednostek organizacyjnych i jednostek pomocniczych zgodnie 

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu sesji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 1 września 2006 roku. 

4. Zmiana załącznika do Uchwały Nr XXX/260/05 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni 

z dnia 21 października 2005 roku w sprawie zasad i trybu postępowania przy 

udzielaniu i rozliczaniu dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie 

stanowiących własności Gminy i Miasta Bogatynia.  

5. Podział środków z dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane w obiektach zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków z terenu 

miasta i gminy Bogatynia.  

6. Zakres i forma informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze każdego 

roku budżetowego.  

7. Ustalenie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

8. Zmiana Uchwały Nr XXXIV/304/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 11 

kwietnia 2006 roku w sprawie utworzenia Policealnego Studium Zawodowego dla 

młodzieży.  

9. Zmiana Uchwały Nr XXXVII/317/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 8 

sierpnia 2006 roku w sprawie nadania statutu Policealnemu Studium 

Zawodowemu dla młodzieży. 
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10. Wyrażenie zgody na udział gminy Bogatynia w tworzeniu spółki realizującej 

przedsięwzięcie pn.: „Bogatyńsko - Zgorzelecki Park Przemysłowo -

Technologiczny”.  

11. Przyjęcie Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na rok 2006.  

12. Zatwierdzenie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Bogatyni.  

13. Określenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

14. Zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym 

/nr ewid. 179/4 i 181 AM 1 obr. Działoszyn/. 

15. Zawarcie umowy użyczenia nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym 

/nr ewid. 12/1 AM 13 obr. II Bogatynia/. 

16. Określenie wymogu uzyskania licencji na wykonywanie transportu drogowego 

taksówką.  
17. Określenie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na 

raty należności pieniężnych Gminy Bogatynia oraz jej jednostek organizacyjnych, 

do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych. 

18. Nadanie tytułu i odznaki „Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia”.  

19. Komunikaty Przewodniczącego Rady.  

20. Interpelacje i zapytania. 

21. Wolne wnioski, sprawy różne. 

22. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4. 

Do pkt-u 1. 
Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.  

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta otwierając sesję powitał radnych, Burmistrza 

Sekretarza, Skarbnika oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych i jednostek 

pomocniczych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, przy którym Rada może podejmować 
prawomocne uchwały. W momencie otwarcia obrad na sali obecnych było 16 radnych,                   

4 radnych nieobecnych. 

 
Do pkt-u 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Do Biura Rady wpłynęły wnioski o wprowadzenie 

do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na rok 2006 

2. oraz projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.  

Pismo - wniosek BB.0065-4/1589/06 z dnia 05.10.2006r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

sesji. 

Pismo - wniosek BB.0065-5/1610/06 z dnia 09.10.2006r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

sesji 

Kto z radnych jest „za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na rok 2006? 

- „za” wprowadzeniem głosowało 12 radnych,  
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- brak głosów „przeciw”, 

- 4 radnych wstrzymało się od głosowania. 

 

Rada Gminy i Miasta w Bogatyni bezwzględną większością głosów wprowadziła do 
porządku obrad w punkcie nr 4 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian                 
w budżecie Gminy na rok 2006. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta - Kto z radnych jest „za” wprowadzeniem do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy? 

-    „za” wprowadzeniem głosowało 15 radnych  

- brak głosów „przeciw” 

- brak głosów „wstrzymujących się”. 

 
Rada Gminy i Miasta w Bogatyni bezwzględną większością głosów wprowadziła projekt 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy do porządku obrad w punkcie nr 5. 
 
Porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 1 września 2006 roku. 

4. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy na rok 2006. 

5.  Nadanie nazwy ulicy. 

6. Zmiana załącznika do Uchwały Nr XXX/260/05 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni                

z dnia 21 października 2005 roku w sprawie zasad i trybu postępowania przy 

udzielaniu i rozliczaniu dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie 

stanowiących własności Gminy i Miasta Bogatynia.  

7. Podział środków z dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane w obiektach zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków z terenu miasta 

i gminy Bogatynia.  

8. Zakres i forma informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze każdego roku 

budżetowego.  

9. Ustalenie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

10. Zmiana Uchwały Nr XXXIV/304/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia                 

11 kwietnia 2006 roku w sprawie utworzenia Policealnego Studium Zawodowego dla 

młodzieży.  

11. Zmiana Uchwały Nr XXXVII/317/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia                   

8 sierpnia 2006 roku w sprawie nadania statutu Policealnemu Studium Zawodowemu 

dla młodzieży. 

12. Wyrażenie zgody na udział gminy Bogatynia w tworzeniu spółki realizującej 

przedsięwzięcie pn.: „Bogatyńsko - Zgorzelecki Park Przemysłowo -Technologiczny”.  

13. Przyjęcie Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na rok 2006.  

14. Zatwierdzenie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Bogatyni.  

15. Określenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
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16. Zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym /nr 

ewid. 179/4 i 181 AM 1 obr. Działoszyn/. 

17. Zawarcie umowy użyczenia nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym /nr 

ewid. 12/1 AM 13 obr. II Bogatynia/. 

18. Określenie wymogu uzyskania licencji na wykonywanie transportu drogowego 

taksówką.  
19. Określenie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty 

należności pieniężnych Gminy Bogatynia oraz jej jednostek organizacyjnych, do 

których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych. 

20. Nadanie tytułu i odznaki „Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia”.   

21. Komunikaty Przewodniczącego Rady.  

22. Interpelacje i zapytania. 

23. Wolne wnioski, sprawy różne. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Do pkt-u 3 

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 1 września 2006r. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Protokół jest i pozostaje do wglądu w Biurze Rady. 

Czy do tego punktu ktoś z Państwa chciałby wnieść swoje uwagi?  

Nie widzę, proszę o głosowanie: 

– kto jest „za” przyjęciem protokołu z sesji z dnia 1 września 2006r. – 16 głosów „za”, 

– kto jest „przeciw” – brak, 

– kto wstrzymał się od głosowania – brak 

 

Rada Gminy i Miasta w Bogatyni w wyniku głosowania – jednogłośnie (16 
głosów „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 
się”) przyjęła ww. protokół.  

 
Do pkt-u 4 

Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006 rok. 

Projekt ten był przedmiotem obrad komisji problemowych, które wyraziły się następująco: 

- Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie ten projekt zaopiniowała, 

- Komisja ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie,  

- Komisja ds. Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt zmian w budżecie Gminy. 

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  

Nie widzę. Proszę zatem o głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 

na 2006 rok? 

-     „za” głosowało 13 radnych,  

- „przeciw” – brak   

- 4 radnych wstrzymało się od głosowania. 
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Uchwała Nr XXXIX/338/06 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
Gminy na 2006 rok została podjęta większością głosów /13 „za”, brak głosów „przeciw” 

przy 4 głosach wstrzymujących/. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 5  

Nadanie nazwy ulicy. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy. Czy w sprawie nadania nazwy ulicy imieniem Sybiraków ktoś z Państwa 

radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę zatem o głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy? 

-     „za” głosowało 17 radnych,  

- „przeciw” – brak,  

- brak głosów wstrzymujących. 

  

Uchwała Nr XXXIX/339/06 w sprawie nadania nazwy ulicy została podjęta 

jednogłośnie /17 „za”, brak głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”/. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 6  

Zmiana załącznika do Uchwały Nr XXX/260/05 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 
21 października 2005 roku w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu                   

i rozliczaniu dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla 
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności 

Gminy i Miasta Bogatynia. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

załącznika do Uchwały Nr XXX/260/05 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 21 

października 2005 roku w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu i rozliczaniu 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy i Miasta 

Bogatynia. 

Projekt był przedmiotem obrad komisji problemowych: 

- Komisja Rewizyjna projekt ten jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała, 

- Komisja ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie              

i tak również wyraziła się Komisja ds. Budżetu.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  

Nie widzę. Proszę zatem o głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 17 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- brak głosów wstrzymujących. 

 

Uchwała Nr XXXIX/340/06 w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 
XXX/260/05 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 21 października 2005 
roku w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu i rozliczaniu 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla 
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących 
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własności Gminy i Miasta Bogatynia została podjęta jednogłośnie /17 „za”, brak 

głosów „przeciw” i wstrzymujących się/. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji. 

 
Do pkt-u 7  

Podział środków z dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane w obiektach zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków z terenu miasta            

i gminy Bogatynia. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału 

środków z dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiektach 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków z terenu miasta i gminy Bogatynia.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Komisje bowiem 

wyraziły się na ten temat jednogłośnie pozytywnie z zaznaczeniem Komisji ds. Budżetu, 

która proponuje przekazanie 50 tys zł z zabezpieczonej kwoty na cel kościoła w Krzewinie.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie ma, w związku z tym proszę              
o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 17 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- brak głosów wstrzymujących. 

 

Uchwała Nr XXXIX/341/06 w sprawie podziału środków z dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiektach 
zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków z terenu miasta i gminy 
Bogatynia została podjęta jednogłośnie /17 „za”, brak głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”/. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 8  

Zakres i forma informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze każdego roku 
budżetowego. 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie zakresu                   

i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze każdego roku budżetowego. 

Problem był również przedmiotem posiedzenia komisji problemowych i tak: 

- Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały,  

- Komisja ds. Budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 15 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- 2 głosy wstrzymujące. 

 

Uchwała Nr XXXIX/342/06 w sprawie zakres i formy informacji                        
o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze każdego roku budżetowego 
została podjęta większością głosów /15 „za”, brak głosów „przeciw” 2 głosy „wstrzymujące” 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. 
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Do pkt-u 9 

Ustalenie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

I tu również Komisja Rewizyjna i Komisja ds. Budżetu jednogłośnie pozytywnie ten projekt 

zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 15 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- 2 głosy wstrzymujące. 

 

Uchwała Nr XXXIX/343/06 w sprawie procedury uchwalania budżetu 
gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu została podjęta większością głosów /15 „za”, 

brak głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 10  

Zmiana Uchwały Nr XXXIV/304/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia                        
11 kwietnia 2006 roku w sprawie utworzenia Policealnego Studium Zawodowego dla 

młodzieży. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXIV/304/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 11 kwietnia 2006 roku 

w sprawie utworzenia Policealnego Studium Zawodowego dla młodzieży. 

Projekt ten był przedmiotem obrad Komisji ds. Kultury, Oświaty i Rekreacji, która 

jednogłośnie pozytywnie ten projekt zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 18 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- głosów wstrzymujących – brak  

 

Uchwała Nr XXXIX/344/06 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/304/06 
Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 11 kwietnia 2006 roku w sprawie 
utworzenia Policealnego Studium Zawodowego dla młodzieży została podjęta 

jednogłośnie /18 „za”, brak głosów „przeciw” i głosów „wstrzymujących”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 11 
Zmiana Uchwały Nr XXXVII/317/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 8 sierpnia 

2006 roku w sprawie nadania statutu Policealnemu Studium Zawodowemu dla 
młodzieży. 
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Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXVII/317/06 Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 8 sierpnia 2006 roku                   

w sprawie nadania statutu Policealnemu Studium Zawodowemu dla młodzieży. 

I tutaj również było to przedmiotem obrad Komisji ds. Kultury, Oświaty i Rekreacji, która ten 

projekt jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 17 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- głosów wstrzymujących – brak  

 

Uchwała Nr XXXIX/345/06 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/317/06 
Rady Gminy i Miasta w Bogatyni z dnia 8 sierpnia 2006 roku w sprawie 
nadania statutu Policealnemu Studium Zawodowemu dla młodzieży została 

podjęta jednogłośnie /17 „za”, brak głosów „przeciw” i głosów „wstrzymujących”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 12  

Wyrażenie zgody na udział gminy Bogatynia w tworzeniu spółki realizującej 
przedsięwzięcie pn.: „Bogatyńsko - Zgorzelecki Park Przemysłowo-Technologiczny”. 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udział gminy Bogatynia w tworzeniu spółki realizującej przedsięwzięcie pn.: 

„Bogatyńsko - Zgorzelecki Park Przemysłowo-Technologiczny”. 

Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego Gminy, 

która pozytywnie ten projekt zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Proszę radny Wiśniewski. 

 

Radny Jerzy Wiśniewski – Chciałbym się zapytać, jaki jest udział Zgorzelca w tym 

przedsięwzięciu? 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Proszę radny Oliasz. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Artur Oliasz – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, z tych 

materiałów nic nie będzie wynikało dlatego, że to jest wyrażenie woli. W dalszej treści tej 

uchwały można przeczytać, że o następnych krokach, które będą miały już znaczenie prawne 

powstania tego parku będzie udział, czyli negocjacje w przekazywaniu gruntów, środków 

pieniężnych, aportach. My dzisiaj spotykamy się i wyrażamy wolę do dalszych rozmów na 

temat tworzenia parku przemysłowo-technologicznego powiatu zgorzeleckiego. W dalszej 

treści uchwały można wyczytać, że następne przekazywanie gruntów, środków pieniężnych            

i aportów będzie wymagało zgody Rady. Czyli my stoimy przed następnymi rozmowami,               

a dzisiaj tylko wyrażamy wolę przystąpienia do rozmów. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Czy Pan radny jest usatysfakcjonowany? 

 
Radny Jerzy Wiśniewski – Nie do końca, bo w związku z tym, że my mamy wyrazić wolę     
w tym przedsięwzięciu już jakby dekretując to, że zgadzamy się na utworzenie parku 

przemysłowego ze Zgorzelcem to chciałbym również podobnie jak każdy narzeczony 

chciałby wiedzieć, co dziewczyna wniesie do tego małżeństwa. Chcielibyśmy wiedzieć 
wcześniej, co ona mogłaby za wiano wnieść do tego przedsięwzięcia? W tym przypadku co 
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Zgorzelec mógłby zaproponować nam już obecnie. Też w takim samym zakresie, też po 

określonych uchwałach Rady na bieżąco można modyfikować, tylko co? 

  

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Pan Burmistrz Wietrzykowski udzieli odpowiedzi. 

 
Zastępca Burmistrza ds. Inwestycji Krzysztof Wietrzykowski – Szanowni Państwo, park 

przemysłowy my jako pierwsi zaczęliśmy tworzyć, później wyszła druga inicjatywa 

tworzenia parku przez Elektrownię i Kopalnię. I oni są głównymi graczami tego 

przedsięwzięcia. My chcemy do tego przystąpić, to jest przedsięwzięcie powiatowe i każdy 

będzie miał swój wkład. I tyle na dzień dzisiejszy. Tworzona jest koncepcja tego parku, ona 

jest na ukończeniu i myślę, że to jest dobry pomysł żebyśmy nie robili tego sami, a do tego 

przedsięwzięcia żeby wkroczyły duże przedsiębiorstwa. I do tego przystąpiło oczywiście 

siedem samorządów powiatu zgorzeleckiego. Uważam, że Gmina Bogatynia w tym 

przedsięwzięciu powinna wziąć udział.  

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję, proszę radny Marciniak. 

 
Radny Paweł Marciniak – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, czy nie lepiej nam po 

prostu utworzyć podstrefę ekonomiczną niż robić park przemysłowo-technologiczny. Mam 

pytanie do Burmistrza – jak Państwo wiecie na dzień dzisiejszy ten park przemysłowy nam 

nic nie daje jako Gminie i inwestorowi. Inwestor jak wchodzi to wchodzi raczej w strefę 
ekonomiczną. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję, czy w tym punkcie ktoś jeszcze chciałby 

zadać pytanie? Jeżeli pytań już nie ma, proszę naczelnika wydziału Pana Marka Wołk – 

Lewanowicza.  

 

Naczelnik wydziału Funduszy Zewnętrznych i Promocji Marek Wołk – Lewanowicz -  

Szanowni Państwo, park przemysłowo-technologiczny nie stoi jakby w konflikcie ze 

stworzeniem strefy ekonomicznej, tak że tu nie ma żadnej sprzeczności. A co do tworzenia 

parku jakby wątpliwości, co do możliwości utworzenia na terenie tego obszaru 

przedsiębiorstw, to w zasadzie my stwarzamy jako gmina możliwości, a czy tam powstaną 
przedsiębiorstwa to już jakby nie nasza rola w tym. O strefie ekonomicznej mówię. 
Powiedziałem, że strefy ekonomiczne nie stoją w kolizji z tworzeniem parków. Jesteśmy na 

etapie tworzenia, tworzymy program konstrukcji specjalnej strefy ekonomicznej. Pojawiła się 
ostatnio możliwość stworzenia w Gminie Bogatynia strefy tj. specjalne rozporządzenie 

ministra, które mówi o dodatkowym stworzeniu stref ekonomicznych w Polsce.  

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję za udzieloną odpowiedź.  
Proszę zatem o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 14 radnych,  

- „przeciw” – 2 głosy,   

- 2 głosy wstrzymujące.  

 

Uchwała Nr XXXIX/346/06 w sprawie wyrażenia zgody na udział gminy 
Bogatynia w tworzeniu spółki realizującej przedsięwzięcie pn.: 
„Bogatyńsko - Zgorzelecki Park Przemysłowo-Technologiczny” została 

podjęta większością głosów /14  „za”, 2 głosy „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji. 
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Do pkt-u 13 

Przyjęcie Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na rok 2006. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na rok 2006.  

W tym względzie wypowiedziała się Komisja ds. Socjalnych, która pozytywnie ten projekt 

zaopiniowała.  

Czy do tego punku ktoś z Państwa chciałby wnieść swoje uwagi? Nie widzę, proszę                      
o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 18 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- głosów wstrzymujących – brak  

 

Uchwała Nr XXXIX/347/06 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na rok 2006 została podjęta jednogłośnie /18  

„za”, brak głosów „przeciw” i głosów „wstrzymujących”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 14  
Zatwierdzenie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Bogatyni. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej              

w Bogatyni.  

Zmiany były przedmiotem Komisji ds. Socjalnych, która jednogłośnie pozytywnie ten projekt 

zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 17 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- 1 głos wstrzymujący.  

 

Uchwała Nr XXXIX/348/06 w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bogatyni została 

podjęta większością głosów /17 „za”, brak głosów „przeciw”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu sesji 

 
Do pkt-u 15  

Określenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 
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W tym względzie Komisja Rewizyjna wyraziła się jednogłośnie pozytywnie. 

Komisja ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – jednogłośnie, pozytywnie, oraz 

Komisja ds. Budżetu pozytywnie ten projekt zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę                        
o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 13 radnych,  

- „przeciw” – 2 głosy   

- 2 głosy wstrzymujące  

 

Uchwała Nr XXXIX/349/06 w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych została podjęta większością 
głosów /13 „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji 

 

Do pkt-u 16  
Zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym 

 /nr ewid. 179/4 i 181 AM 1 obr. Działoszyn/. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym. 

W tym względzie Komisja ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska wyraziła się 
pozytywnie, jak również Komisja Rewizyjna.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę                      
o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 16 radnych,  

- „przeciw” – brak, 

- 1 głos wstrzymujący. 

 

Uchwała Nr XXXIX/350/06 w sprawie zawarcia umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym została podjęta większością 
głosów /16 „za”, brak głosów „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 17 
Zawarcie umowy użyczenia nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym 

/nr ewid. 12/1 AM 13 obr. II Bogatynia/. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 

umowy użyczenia nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym. 

W tym względzie Komisja ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska wyraziła się 
pozytywnie, Komisja Rewizyjna również pozytywnie ten projekt zaopiniowała.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 17 radnych,  

- „przeciw” – brak, 
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- 1 głos wstrzymujący. 

 

Uchwała Nr XXXIX/351/06 w sprawie zawarcia umowy użyczenia 
nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym została podjęta wiekszością 
głosów /17 „za”, brak głosów „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 18 

Określenie wymogu uzyskania licencji na wykonywanie transportu drogowego 
taksówką. 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie wymogu 

uzyskania licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką.  
W tym względzie opinię swoją wyraziła Komisja ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, która ten projekt zaopiniowała pozytywnie.  

Czy w tej sprawie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 16 radnych,  

- „przeciw” – brak,   

- 2 głosy wstrzymujące.  

 

Uchwała Nr XXXIX/352/06 w sprawie wymogu uzyskania licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką została podjęta większością głosów 

/16 „za”, brak głosów „przeciw”, przy 2 głosach „wstrzymujących”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 19 

Określenie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty 
należności pieniężnych Gminy Bogatynia oraz jej jednostek organizacyjnych, do których 
nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności 

pieniężnych Gminy Bogatynia oraz jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

W tej sprawie opinię wyraziła Komisja Rewizyjna, która pozytywnie ten projekt 

zaopiniowała, oraz Komisja ds. Budżetu, która również ten projekt zaopiniowała pozytywnie. 

Czy do tego punktu ktoś z Państwa radnych chciałby wnieść swoje uwagi? Proszę radny 

Dąbruś. 
 

Radny Dariusz Dąbruś – Proszę o wyjaśnienie różnicy między dotychczas obowiązującymi 

przepisami, a tym projektem. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Bardzo proszę Panią Skarbnik.  

 

Skarbnik Gminy Bogumiła Wysocka – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w stosunku 

do dotychczas obowiązującej uchwały Rady w sprawie zasad i trybu umarzania należności 

niepodatkowych wprowadzone są w tym projekcie uchwały następujące zmiany: kierownicy 

jednostek organizacyjnych dostają uprawnienia do umarzania tych należności do kwoty 
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500,00 zł., Burmistrz Miasta i Gminy Bogatynia do kwoty 5 tys zł, powyżej 5 tys zł też 
Burmistrz Miasta i Gminy po zasięgnięciu opinii Komisji ds. Budżetu. Do tej pory 

kompetencje w sprawie umarzania zaległości niepodatkowych miał tylko i wyłącznie Pan 

Burmistrz. Skutki finansowe, jakie będą – zależeć będzie to od ilości spraw i wniosków                

o umorzenie tych należności. Są to głównie należności jednostek oświatowych dotyczących 

opłat za wyżywienie i przebywanie w przedszkolu, w stołówkach szkolnych, drobnych opłat 

związanych z umarzaniem należności czynszowych w przypadku wydzierżawienia 

pomieszczeń na mieniu komunalnym oraz należności nieściągalnych z tytułu zaległości opłat 

czynszowych. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  

-     „za” głosowało 16 radnych,  

- „przeciw” – 2 głosy,   

- brak głosów wstrzymujących.  

 

Uchwała Nr XXXIX/353/06 w sprawie szczegółowych zasad i trybu 
umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych Gminy 
Bogatynia oraz jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów do tego 
uprawnionych została podjęta większością głosów /16 „za”, 2 głosy „przeciw”, brak 

głosów „wstrzymujących”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 20  

Nadanie tytułu i odznaki „Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia”. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

tytułu i odznaki „Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia”.  

 

W tym punkcie są dwa elementy – pierwszy jest to wniosek o nadanie tytułu i odznaki 

„Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia” dla Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Marii 

Skłodowskiej – Curie w Bogatyni. Projekt ten z okazji 50-cio lecia Zespołu został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję ds. Techniki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, jak również 
przez Komisję Rewizyjną, przez Komisje ds. Kultury, Oświaty i Rekreacji, przez Komisję ds. 

Rozwoju Gospodarczego Gminy. Do projektu nie ustosunkowała się i nie wydała opinii 

Komisja ds. Socjalnych.  

Czy w tym punkcie ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos?  

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Proszę radny Dąbruś. 
 

Radny Dariusz Dąbruś – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja ds. Socjalnych już 
od dwóch lat wnosiła, aby kwestie nadawania odznaki „Zasłużony dla Miasta i Gminy 

Bogatynia” przekazać do opinii wstępnej w ręce kapituły takiej odznaki, ponieważ my jako 

radni wiemy gdzie jest Liceum oczywiście, natomiast niekoniecznie musimy znać kolejną 
Panią Mazurek na przykład. I kapituła miałaby rozpoznać takie sprawy za każdym razem                 

i wydać Radzie wstępną opinię. Propozycja była taka, żeby odbywało się to na przykład dwa, 

trzy razy w roku przy okazji uroczystych sesji Rady i aby ta kapituła była oparta o Komisję 
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Statutową, albo osobno wyłoniona z grona Rady, abyśmy po prostu nie podejmowali tych 

decyzji doraźnie i w takich sytuacji powiedzmy niepełnej znajomości tematu. Proponuję, żeby 

wrócić do tego pomysłu, bo miał on być głosowany na sesji. Pan Przewodniczący wspominał, 

że wprowadzi taki punkt do porządku obrad, żebyśmy przedyskutowali kwestię utworzenia 

takiej kapituły, no ale jakoś nie było okazji – może akurat dzisiaj można by było ten temat 

załatwić. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Czy ktoś jeszcze w tym względzie chciałby zabrać 
głos? Proszę Wiceprzewodniczący Rady Artur Oliasz. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Artur Oliasz – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jak się                     
w pełni zgadzam z poprzednim głosem, dlatego że wielokrotnie dyskutowaliśmy czy wnioski, 

które napływały do poszczególnych komisji, do Biura Rady o nadanie odznaki „Zasłużony dla 

Miasta i Gminy Bogatynia” że taka kapituła jakby miała powstać i tworzenie takiej kapituły 

miało różnorodne perspektywy, że to miałyby być osoby z Rady, miałyby być czy osoby 

spoza Rady, miałyby być osoby znaczące z autorytetem. Wielokrotnie też dyskutowaliśmy na 

komisjach przy omawianiu takich wniosków i zawsze przyjmowaliśmy te wnioski 

informacyjnie. Sugestie były takie, aby kierować to wszystko, aby taką formułą 
wypracowania kapituły zajęła się Komisja Statutowa, aby ona utworzyła regulamin. Być 
może osoby, które by zasiadały tam i w następnych latach by też uczestniczyły, w tym osoby 

uhonorowane taką odznaką. Tylko, że z drugiej strony dyskutowaliśmy też na Komisji ds. 

Kultury i Oświaty poprzednio, że zderzyliśmy się po raz pierwszy z tym, że Burmistrz ma 

prawo nadać za zgodą Rady odznakę „Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia”. Myśmy się 
nie spotkali nigdy z projektem uchwały tylko z wnioskami, które napływały do Rady. A że 

takiej kapituły jeszcze nie ma i ona nie została powołana to jest faktycznie błąd. Nie mówię, 
że niedopatrzenie, ale błąd, bo to zawsze gdzieś tam umykało i przesuwane było na plan 

przyszły. Więc dzisiaj się oto spotykamy z projektami dwóch uchwał, które powinniśmy 

podjąć to będzie znakiem, co powiedział wcześniej radny Dariusz Dąbruś, aby Komisja 

Statutowa - bo moim zdaniem ona powinna się zająć wypracowaniem takiej formy powołania 

kapituły i dać ją pod rozwagę Radzie Gminy i Miasta. To będzie w przyszłości, a dzisiaj 

mamy dwa projekty uchwał, na którymi powinniśmy podjąć decyzję. Przyznajemy czy nie 

przyznajemy. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję bardzo. Proszę zatem o głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały o nadanie tytułu i odznaki „Zasłużony dla Miasta                  

i Gminy Bogatynia” dla Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Marii Skłodowskiej – Curie 

w Bogatyni? 

-     „za” głosowało 18 radnych,  

- „przeciw” – brak.   

- głosów wstrzymujących - brak 

 

Uchwała Nr XXXIX/354/06 w sprawie nadania tytułu i odznaki „Zasłużony 
dla Miasta i Gminy Bogatynia” została podjęta jednogłośnie /18 „za”, brak głosów 

„przeciw” i głosów „wstrzymujących”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – I drugi element – Nadanie tytułu i odznaki 

„Zasłużony dla Miasta i Gminy Bogatynia” dla Pani Krystyny Mazurek.  

Parę słów uzasadnienia – Pracuje nieprzerwanie w Gminnej Spółdzielni od 34 lat i przez cały 

okres swojej pracy współpracowała z organami samorządu spółdzielczego na terenie działania  
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Spółdzielni tj. terenie Miasta i Gminy Bogatynia udzielając im wszechstronnej pomocy.               

W okresie, kiedy Spółdzielnia znalazła się w trudnej sytuacji ekonomicznej, tj. w roku 2000 

podjęła się funkcji członka Zarządu, a od 2001r. funkcji Prezesa Zarządu, wykazując poczucie 

odpowiedzialności za Spółdzielnię. W tym okresie podjęła wspólnie z Radą Nadzorczą 
decyzję o dużej modernizacji własnej piekarni, co umożliwiło zwiększenie zatrudnienia                 

w Spółdzielni o ponad 30 osób. Obecnie Spółdzielnia znajduje się w dobrej sytuacji 

ekonomiczno-finansowej, zatrudniając 53 osoby. Nadal sukcesywnie modernizowany jest 

majątek Spółdzielni.  

Wniosek został złożony przez Panią Alicję Tobiasz Przewodniczącą Rady Nadzorczej tejże 

Spółdzielni.  

Czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos? Nie ma. Proszę o głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

-     „za” głosowało 11 radnych,  

- „przeciw” - 1 radny,    

- 4 radnych wstrzymało się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXXIX/355/06 w sprawie nadania tytułu i odznaki „Zasłużony 
dla Miasta i Gminy Bogatynia” została podjęta większością głosów /11 „za”, 1 głos 

„przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu sesji. 

 
Do pkt-u 21  

Komunikaty Przewodniczącego Rady. 
 
Sprawozdanie z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych IV 
kadencji Rady Gminy i Miasta w Bogatyni na 2 miesiące przez końcem kadencji. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – W tym punkcie chciałbym poinformować 
wszystkich radnych, że następujący radni złożyli oświadczenia majątkowe w terminie: Body 

Paweł, Dąbruś Dariusz, Dudziak – Piwowarska Krystyna, Dżoga Wojciech, Gnacy Krzysztof, 

Guzowski Andrzej, Komarnicki Henryk, Marciniak Paweł, Morawski Ryszard, Nowacka – 

Wątrobińska Teodora, Nych Edmund, Oliasz Artur, Solecki Zdzisław, Sontowski Janusz, Půta 

– Świercz Sylwia, Wiśniewski Jerzy Wojciechowski Jerzy i Wołowski Ryszard.  

Nie stwierdziłem nieprawidłowości w analizowanych przeze mnie oświadczeniach 

majątkowych i związku z tym nie podjąłem żadnych działań. Jednocześnie chciałem 

zauważyć, że do dnia dzisiejszego Pan radny Marian Gewert nie złożył oświadczenia 

majątkowego. W związku z tym na podstawie art. 24k ustawy z dnia 8 marca 1990r.                      

o samorządzie gminnym nie została naliczona dieta radnego. Radny w dalszym ciągu będzie 

tracił dietę do dnia złożenia oświadczenia. 

 

Sprawozdanie z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych IV kadencji 

Rady Gminy i Miasta w Bogatyni na 2 miesiące przez końcem kadencji stanowi załącznik nr 

25 do protokołu sesji. 

Sprawozdanie z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych IV kadencji 

Rady Gminy i Miasta w Bogatyni za rok 2005 stanowi załącznik nr 26 do protokołu sesji. 

 

Do pkt-u 22 

Interpelacje i zapytania. 
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Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Pan radny Gewert. Panie radny albo rozmawia Pan 

przez telefon albo Pan pyta.  

 

Radny Marian Gewert – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Wysocy 

goście, tu z tej trybuny została prywata zrobiona przez Pana Burmistrza. 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny, czy to jest interpelacja, czy to jest 

zapytanie?  

 
Radny Marian Gewert – Tak, to jest interpretacja, bo moja żona zostaje usuwana z posesji, 

która jest na to uchwała z 28 ... . 

 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny  

 
Radny Marian Gewert – Panie Przewodniczący proszę mi nie przerywać. Ja Panu nie 

przerywam. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny jest Pan na sesji i obowiązuje Pana 

porządek. 

 

Radny Marian Gewert – Jestem na sesji człowiekiem, co się dzieje, Pan Burmistrz tworzy 

prywatę dla Pana Piestrzyńskiego, bo jestem konkurencją, jego żona, bo funduje Panu 

wybory, chodzi po domach płaci? 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny proszę nie rzucać tych słów.  
 
Radny Marian Gewert – Panie Przewodniczący chciałbym się ustosunkować, że uchwała z 

28 maja 2002r. jest anulowana czy nie?  

  
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny, czy to jest zapytanie czy interpelacja? 

 

Radny Marian Gewert – Właśnie interpretacja - ja odczytam – ustala się wysokość opłat 

targowych w Bogatyni w miejscach poza targowiskiem miejskim w kwocie 20 zł dziennie za 

zajęcie miejsca do prowadzenia działalności handlowej, w Sieniawce w miejscach poza 

targowiskiem gminnym oraz przy drodze powiatowej Sieniawka – Zittau nr 1230 i Zittau – 

Hradek nr 1026 w kwocie 40 zł dziennie za zajęte miejsca do prowadzenia działalności 

handlowej, w pozostałych miejscach gminy 10 zł. Czy ta uchwała straciła moc? Moja żona 

handluje przy przejściu granicznym, przy pasie drogowym i za to płaci, a Pan Burmistrz robi 

sobie prywatę. Dosyć tej prywaty. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny interpelacje proszę złożyć na piśmie 

zgodnie ze Statutem Rady. 

 

Radny Marian Gewert – Panie Burmistrzu jeszcze proszę o wyjaśnienie. Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy w Bogatyni - w prowadzonym od dwóch tygodni siłowego usunięcia z 

rejonu Porajowa proszę o podjęcie czynności wyjaśniających w następujących sprawach: 

jednoznaczne określenie terenu do prowadzenia działalności handlowej, określenie podstaw 

prawnych dla prowadzonych robót i prac przy przejściu granicznym Zittau – Porajów, zadanie 

w planach, źródła pokrycia, projekt oraz pozwolenie aktualne prowadzących prace 

budowlane, określenie nadzoru inwestorskiego po uzyskaniu pełnych wyjaśnień, że 
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podejmowane wobec mnie czynności nie pozostają sprzeczne z praworządnym pracą 
deklaruję usunięcie barakowozu. Nadmieniam, że sprawa, która zaistniała i ma miejsce jest 

wymierzone i nierównego traktowania przez Radę Gminy i Miasta przy podejmowaniu 

uchwał na wieloletniej dzierżawie terenów komercyjnych wobec Pana Janusza 

Piestrzyńskiego i mojej rodziny, co się stało odbywa się za współudziałem władz 

samorządowych i Pana Burmistrza. Proszę bardzo, kieruję sprawę do Prokuratury to co Pan 

Burmistrz robi. Skończy się ta prywata. Pan chce wygrać wybory? Pan wytrąca rodzinę, 
której matka jest w czwartym miesiącu ciąży i Pan ją pozbywa pracy. Stworzono tam cztery 

stanowiska pracy, a Pan ją wyrzuca. Kim to jest dla Pana Piestrzyński? Odznacz go Pan 

jeszcze odznaczeniem najwyższej rangi, już Pan Go odznaczył w Kopaczowie za rolnictwo 

gdzie nie ma nic wspólnego z rolnictwem. Bardzo Pan postępuje Panie Burmistrzu. Jak Pan 

chce wygrać wybory? Nie wygra Pan wyborów i nie kupi Pan głosów tak jak Pan sfałszował 

w tamtych wyborach? Zapamiętaj Pan sobie to.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny proszę się uspokoić. Poza tym 

interpelacje trzeba złożyć na odpowiednim druku. 

 

Radny Marian Gewert – Proszę to przyjąć i tak nie dam to Panu. W odpowiednim czasie 

Pan dostanie.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Proszę włożyć Statut do torby.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Gerard Świstulski – Czy Pani Pędrak jest? 

 

Radny Marian Gewert – Moja rodzina nie będzie się pasła na trawie jak Pan myśli, że co? 

Piestrzyński kim jest dla Pana. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Gerard Świstulski – Proszę Pan niech Pan tu nie wrzeszczy.  

 

Radny Marian Gewert – Co Pan myśli że ... co Pan mnie tu straszy? Piestrzyński to zajął 
działkę i zaraz Panu udowodnię jaką działkę zajął bezpodstawnie i Pan nic na to nie działa i 

Straż Miejska też nic nie działa. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Proszę Państwa - jedno słowo - Pani Lucyna 

Pędrak.  

Panie radny wykorzystał Pan w tej chwili swój głos. 

 

Radny Marian Gewert – Proszę Pana 240/7 działka została zajęta przez Piestrzyńskiego 

która nie została wydzierżawiona i dlaczego jest wybrukowana bezpodstawnie, bo jest 

Pańskim kolesiem, że Panu będzie kampanie robił? Nie kupi Pan głosów. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Panie radny ostrzegam Pana, że zostanie Pan 

wyproszony z sesji. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Gerard Świstulski – Jedna sprawa jest w prokuraturze i być 
może druga będzie sprawa. 

 

Radny Marian Gewert – Niech Pan mnie nie straszy prokuraturą i niech mnie Piestrzyński 

nie gada, że Pan mnie wytoczył sprawy, że pójdę siedzieć Jak pójdę siedzieć to razem 

pójdziemy siedzieć. (...) 
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Przewodniczący Rady Henryk Boruta - Panie radny bo zostanie Pan wyprowadzony z sali.  

Proszę w takim razie o opuszczenie sali.  

 

Radny Marian Gewert  – (...) co se prywatę robi Burmistrz?  

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta - Proszę to kręcić wszystko. 

 

Radny Marian Gewert – Proszę niech się kręci. Prywatę Pan robi sobie, chce Pan wygrać 
wybory Panie Burmistrzu? Nie tym sposobem co Pan robi. Kim dla Pana jest ten 

Piestrzyński? Przecież to jest przestępca, takimi się Pan ludźmi otacza? Normalnością chce 

Pan wygrać wybory? Nie wygra Pan tych wyborów Panie Burmistrzu. Nie licz Pan na te 

poparcie które Pan ... . Nie wygra już Pan tych wyborów. Ja nie pójdę już i nie będę na Pana 

jak w poprzednich wyborach, żeby na Pana głosowali. Są przeciwni dla Pana Panie 

Burmistrzu i te wybory Pan przegra. (...) żebyś Pan odszedł z wyborów z podniesionym 

czołem, ale odejdziesz Pan z tych wyborów z poniżonym czołem.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Czy w interpelacjach ktoś jeszcze chciałby zabrać 
głos z Państwa radnych?  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Gerard Świstulski – Może Pani Pędrak przybliży tutaj sprawę 
bo to w końcu by nie powstało wrażenie, że Pan Gewert tutaj ma rację.  
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Pani Pędrak zaraz wróci i przybliży sprawę.                 
Czyli w punkcie interpelacje i zapytania żadnych głosów już nie ma. W takim razie 

przechodzimy do następnego punktu. Pani Pędrak odpowie w następnym punkcie, czyli                         

w wolnych wnioskach i sprawach różnych.  

 

Do pkt-u 23.  

Wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos? 

Proszę radny Marciniak. 

 
Radny Paweł Marciniak – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałbym wszystkich 

zaprosić 14-go na godzinę 12.00 do kościoła na mszę świętą, która będzie za śp. Kazimierza z 

uczestnictwem zawodników śp. Kazimierza, a także byłego premiera RP Jana Krzysztofa 

Bieleckiego. Natomiast o godz. 14.00 odbędzie się mecz na stadionie przy ul. Białogórskiej 

pomiędzy zawodnikami Orłów Górskiego, a przyjaciółmi Pawła Marciniaka. Bardzo 

zapraszam wszystkich z rodzinami. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję bardzo, radny Solecki. 

 

Radny Zdzisław Solecki – Przyłączam się do zaproszenia wszystkich członków SLD do 

kościoła na godzinę 12.00 i po kościele organizujemy festyn dla członków SLD przy Domu 

Kultury o godz. 14.00. Również naszych zwolenników zapraszam tam po kościele do Domu 

Kultury. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Dziękuję bardzo i teraz poproszę Panią Lucynę 
Pędrak o przybliżenie sprawy.  
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Handlu Lucyna Pędrak – Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, owszem istnieje taka uchwała podjęta przez Radę, którą 
przed chwilą zacytował Pan Gewert, tylko, że Pan Gewert nie zacytował ostatniego zapisu, 

który był w tym artykule. Zapis ten mówi o tym, że prowadzenie handlu obwoźnego przy tej 

drodze jest dopuszczalny wtedy, jeżeli nie koliduje z innymi przepisami, a między innymi z 

przepisami porządkowymi i ruchu drogowego. Ten barakowóz - bo to jest barakowóz stanął 
przy samym przejściu granicznym w Porajowie do Zittau. Jak Państwo jeździcie to wiecie, że 

to jest takie miejsce, że tam jest krzyżówka. Pojechała komisja, żeby stwierdzić jak wygląda 

sytuacja. No niestety ten barakowóz jest tak duży, że ogranicza widoczność dla tych ludzi, 

którzy wyjeżdżają i przekraczają nasza granicę od Niemiec. Jest ograniczona widoczność. W 

związku z tym w tej komisji również była Policja i stwierdziliśmy, że ten barakowóz tam stać 
nie może, bo koliduje, jeżeli chodzi o widoczność, o ruch drogowy, co stwarza 

niebezpieczeństwo, a po drugie w planie przestrzennego zagospodarowania ten teren jest 

przeznaczony jako teren zielony. W związku z tym ten handel tam nie może być prowadzony.    

Napisałam pismo do Pani Gmyrek, bo tam stała i ja napisałam pismo, że w tym miejscu nie 

może stać, wskazałam inne miejsca przy tej trasie, gdzie mogłaby stanąć swoim 

barakowozem i prowadzić działalność handlową. Pani Gmyrek do tego pisma się i 

wskazówek, które były tam wyznaczone niezastosowała się i w związku z tym wysłaliśmy   

do Pani wezwanie o usunięcie tego barakowozu z terminem do 25 września br. miała to 

uczynić. Oczywiście Pani Gmyrek tego nieuczyniła. Okazało się, że od 1 października br. 

Pani Gmyrek niby nie sprzedaje i nie prowadzi już działalności handlowej, ale sprzedaje.             

A działalność handlową objęła właśnie Pani Natalia Gewert. To niestety w między czasie 

został rozstrzygnięty przetarg na budowę ścieżki rowerowej, plac budowy został przekazany 

wykonawcy. Również zaczęto tam robić, przygotowywać teren zielony. Na dzień dzisiejszy 

to są dwa place robót, które zostały przekazane wykonawcom. No tak nie może być, bo nie 

daj Boże coś się stanie, bo to jest teren budowy i kto za to będzie odpowiadał. To jest raz. 

Dwa – jak na sesji zaznaczyłam, że przy wjeździe to jest taki zakątek kraju gdzie jest 

styczność cudzoziemca z naszą Polską no i naprawdę, ten barakowóz naprawdę nie wygląda 

tam ładnie i to nie jest wizytówka naszego państwa. On może sobie stanąć w innym miejscu, 

gdzie nie będzie kolidował ani z ruchem drogowym, ani z innymi przepisami. Dziękuję 
bardzo. 

 
Do pkt-u 24.  

Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Boruta – Wobec wyczerpania porządku obrad, dziękując 

wszystkim za uwagę zamykam sesję Rady Gminy i Miasta w Bogatyni.  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Gminy i Miasta w Bogatyni 

 

Henryk Boruta 

 

 
Protokołowały: 

Elżbieta Gołaczyńska insp. Biura Rady Gminy 

Agnieszka Cisek insp. Biura Rady Gminy 

Bogatynia 23.10.2006r.  


